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مریم باقرپورگزارش
روزنامه نگار
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دیواره سازی در میدان امام خمینی ره تخلف است

حمیدرضا حاجوی، سرپرست معاونت بافت و بناهای تاریخی اداره معماری و شهرسازی شهرداری: دیواره سازی  در 
ضلع جنوبی میدان امام خمینی)ره( توسط شرکت ارتباطات زیرساخت وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات، تخلف 

است.  دستور توقف عملیات ساختمانی و رسیدگی قانونی به تخلفات به شهرداری منطقه12 صادر شده است. 

اتوبوس های شهرداری معاینه فنی دارند
سیدمحمدمهدی میرزایی قمی، مدیرعامل ستاد معاینه فنی خودروهای تهران: اتوبوس های شرکت واحد که 
مالکیت آنها با شهرداری تهران است، به صورت کامل به مراکز معاینه فنی سنگین مراجعه می کنند و عمدتا 

با توجه به تعمیراتی که انجام می دهند موفق به اخذ این برگه می شوند. 

فعالان محیط زیست برای رفع چالش ها تلاش کنند
محمدصابر باغخانی پور، مدیرکل محیط زیست و توسعه پایدار شهرداری تهران: فعالان محیط زیست در مناطق خود 
با ایجاد دغدغه و اولویت های مهم و ســمت و ســو دادن به فعالیت های خانه های محیط زیســت در رفع چالش های 
محیط زیستی همچون مادری که برای فرزند خود دلسوزی و حس مسئولیت دارد، باید برای محیط زیست تلاش کنند. 

پیروزی مستضعفان بر مستکبران باید به دست جوانان رقم بخورد
علیرضا زاکانی، شهردار تهران: برای رســیدن به قله حق، جوانان باید در خود آمادگی ایجاد کنند. این آمادگی 
با معنویت، کسب علم و آمادگی جسم مهیا می شود. امیدوارم همانطور که امام راحل فرمودند، در این قرن 

پیروزی مستضعفان بر مستکبران به دست شما جوانان رقم بخورد. 

صفحه آرا: آرش شاه سمندی صفحه آرا: آرش شاه سمندی

اتوبوس های تهران  روی میز شورا
رفع مشکلات حمل ونقل عمومی؛ محور اصلی صحبت های اعضای شورای شهر تهران در جلسه دیروز 

تصادف مرگبار یکشنبه ششم آبان که بر اثر 
برخورد یک دســتگاه اتوبوس با ۳دستگاه 
خودرو و ۳دستگاه موتورسیکلت در میدان 
شهدا رخ داد، سبب شد یک بار دیگر پرونده 
حمل ونقل عمومی تهــران روی میز پارلمان 
شــهری قرار گیرد. بازشــدن بحث ناوگان 
اتوبوسرانی به ساختمان شــورا در خیابان 
بهشت، بهانه ای شد تا برای چندمین بار برخی 
از اعضای شورای شهر مشکلات حمل ونقل 
عمومی را محور صحبت های خود قرار دهند و 
خواستار رفع موانع و ورود اتوبوس های داخلی 

و خارجی به چرخه خدمت رسانی شوند.

دستور 
جلسه 

سوم

موضــوع: گزارش حسابرســی 
ســازمان املاک و مســتغلات 
شهرداری تهران )سال مالی۱۴۰۲(
نظر شورا: احمد صادقی در تشریح 
بندهای تکلیفی گفت که سازمان 
املاک مکلف به ثبت قراردادها در 

سامانه شفافیت است.
تصمیم شــورا: گزارش حسابرس 

تصویب شد.

موضوع: بررسی گزارش حسابرسی 
سازمان بازنشستگی شهرداری 

تهران )سال مالی۱۴۰۲( 
نظر شــورا: ناصر امانی در جریان 
بررسی گزارش گفت که سازمان 
موظف است پروژه های ساختمانی 
گلاب دره، یزدان پناه، کاشــانی، 
پاسداران، ریحانی، زمین وردآورد 
و مجموعــه دریاچه شــهدای 

خلیج فارس را تعیین تکلیف کند.
تصمیم شورا: با رأی اعضا گزارش 

تصویب شد.

موضوع: بررســی لایحه اعطای 
مجوز به شهرداری تهران جهت 
انتشــار اوراق مالی اسلامی در 

سال۱۴۰۳ 
نظر شورا: شــهرداری تهران در 
لایحــه ۲۷همت بــرای اجرای 
طرح هــای حمل ونقــل عمومی 
خواســته است که ســال آینده 

استفاده می شود. 
تصمیم شــورا: لایحه با موافقت 

اعضا تصویب شد. 

موضوع: بررسی نامه اعتراض فرمانداری 
برای شرکت شهرداری تهران در افزایش 

سرمایه بانک شهر
نظر شــورا: محمد آخوندی در جریان 
بررسی این دســتور جلسه گفت که 
فرمانداری تهران ایراد گرفته که چرا 
قبلا برای افزایش ســرمایه از بانک 
مرکزی مجوز نگرفتیــد؟ و چرا محل 

افزایش سرمایه مشخص نشده است؟
تصمیم شــورا: با رفع ایــرادات نامه 

فرمانداری تصویب شد.

دستور 
جلسه 
اول 

دستور 
جلسه 
دوم 

دستور 
جلسه 
چهارم

 اتوبوس های چینی
 سریع تر وارد شود 

مهدی چمران، رئیس شورای شهر تهران 
در جریــان جلســه دیروز گفت کــه باید 
بتوانیم اتوبوس های خریداری شده چینی را 
هرچه سریع تر وارد ناوگان کنیم و از طریق 
شرکت های داخلی هم نیاز ناوگان تکمیل 
شــود. در تأمین اتوبوس به التماس کردن 
افتاده ایم و قرار شــده شــرکت ها به جای 
۵۰دستگاه در ماه ۶۰دستگاه اتوبوس تحویل 
دهند. تأمین ۱۲۰۰دســتگاه اتوبوس در 
۳سال کار سختی بود که انجام شد. خرید 
اتوبوس های خارجی گرچــه گران تر تمام 
می شود، اما به دلیل قوی بودن موتورهایشان 
ارزش دارد و اسفند ماه می توانند آنها را به ما 

تحویل دهند. 

بازسازی اساسی اتوبوس ها 
سیدجعفر تشکری هاشــمی، رئیس کمیسیون عمران و 
حمل ونقل شورا هم دیگر عضوی بود که با ابراز تأسف از 
تصادف رخ داده در میدان شهدا از فرسودگی اتوبوس ها 
یاد کرد و گفت که ناوگان اتوبوسرانی زهواردررفته است 
و قادر به خدمت رسانی نیست و به بازسازی اساسی نیاز 
دارد. تهران ۷هزار دستگاه اتوبوس لازم دارد و باید به هر 

قیمت ممکن اتوبوس برای تهران فراهم کنیم.

 جلسه275پارلمان
شهــری

دخل وخرج شهرداری تهران )6 ماه اول سال( در جلسه 
دیروز )هشتم آبان( بررسی شد و حبیب کاشانی، خزانه دار 
شورا در جریان ارائه گزارش از تحقق بیش از ۸۴درصدی 
بودجه شهرداری تهران خبر داد و گفت که تحقق درآمد 
در این شرایط کار ســختی است و از همه عوامل تشکر 

می کنم که زحمت می کشند تا این بودجه محقق شود.

 بودجه ۸۴
شهرداری تهران 

تحقق بیش از
 1۵۰هزارو۹۵۰میلیارد تومان

 کل بودجه شهرداری تهران است. 

۶۴هزارو۷2۰میلیارد تومان بودجه 
در ۶ ماه اول سال محقق شده است. 

فرخنده رفائی؛ روزنامه نگارفضای سبز پریسا نوری؛ روزنامه نگارداده نما

درهای اکوپارک فرحزاد به روی 
مردم باز می شود

دره فرحزاد بیش از یک دهه به دلیل حضور گســترده 
معتادان به یکی از نقاط بی دفاع شهری تبدیل شده بود 
تا اینکه شهرداری از سال۱۳9۳ پروژه ای با عنوان »طرح 
فرامنطقه ای اکوپارک فرحزاد« را برای ســاماندهی و 
حفظ این دره کلید زد؛ طرحی که اجرای آن ۱۲سال زمان 
برد. اکنون فاز اول اکوپارک فرحزاد به عنوان زیرساخت 

شهری در آستانه افتتاح قرار گرفته است.

فاز اول: از پل آبشــار تا پل خوشــمرام به 
مساحت ۵۴هکتار

فــاز دوم: از پــل خوشــمرام بــه ســمت 
کوهســتان در محدوده مناطــق2 و ۵ به 

مساحت 1۰3هکتار
فاز سوم: از پل آبشــار تا بزرگراه هاشمی 

رفسنجانی در محدوده منطقه2

 مراحل
 اجرایی و 
 بهره برداری

 از پروژه

تحقق 50درصدی بودجه در 6ماه نشانه کارآمدی نیست؟
پاسخ معاون مالی شهردار تهران به  موارد مطرح شده در صحن شورا

حمل ونقل عمومی داغ ترین موضوعی بود که 
دیروز)۸آبان( در جلسه دویست وهفتادوپنجم 
شورای شهر تهران مطرح و بررسی شد. تأمین 
اتوبوس و نحوه اختصــاص بودجه و... مواردی 
بودند که توسط اعضای پارلمان شهری مطرح 
شدند. لطف الله فروزنده، معاون مالی و اقتصاد 
شهری شــهردار تهران در صحن شورا برای 
ارائه برخی توضیحات پشت تریبون رفت و در 
صحبت هایش از تحویل 9۰۰دستگاه اتوبوس 
توسط شرکت های داخلی خبر داد و از تحقق 

بودجه شهری صحبت کرد. 

کارآمدی مدیریت شهری 
تحقــق ۵۰درصدی بودجــه در نیمه اول ســال 
نشان دهنده کارآمدی اســت. افرادی که ما را به 

ناکارآمدی متهم می کنند این اعداد را ببینند؛ 
ارقامی که حاصل تلاش و کار تیمی است 

و نشان از کارآمدی مدیریت شهری دارد. 

ارائه متمم برای بودجه امسال 
اعداد و ارقام در زمینه تخصیص بودجه 

نشــان می دهد که در مقایسه 
بــا ســال۱۴۰۲ عملکرد 

خوبی داشــته ایم. تحقق 
درآمد عــوارض معمولا 
در نیمــه دوم ســال 
محقق می شود. افقی 
که ما بــرای بودجه 
پیش بینــی کرده ایم 
این اســت که متمم 

ارائه شود. 

استفاده از تسهیلات 
رقمــی بالــغ بــر ۳۲هزارو۹۴۶میلیــارد تومان 
هزینه های جاری است که بخشی به تملک دارایی 
و مابقی به هزینه های دستمزد و... مربوط می شود 
و ما از ظرفیت غیرنقد و تســهیلات هم اســتفاده 

کرده ایم تا بتوانیم به افق مدنظر برسیم. 

تسویه با شرکت عقاب 
درخصوص قرارداد اتوبوس هــا ۵۰درصد مبلغی 
را که موظــف به پرداخــت آن به شــرکت های 
خودروساز بودیم، به آنها تسهیلات ارزی اختصاص 
دادیم. مبالغ مربوط به شرکت عقاب کاملا تسویه 
شده است و آنها متعهد شدند تا ابتدای سال آینده 

۹۰۰دستگاه اتوبوس به ما تحویل دهند. 

پیش بینی تسهیلات ارزی 
با شــرکت های خودروســاز دیگری همچون 

اسنا و سبلان هم یک رژیم پرداختی 
را عملیاتی کردیم؛ به طوری که 
درحال حاضر تعهدات نقدی و 
اعطای ۲۵درصد را کاملا انجام 
داده ایم. همچنین تسهیلات ارزی 

برای این شرکت های خودروسازی 
پیش بینی شده است. 

ترمیم حقوق 
افــق خوبــی در پیــش داریم و 

امیدواریم با کمک شورای شهر، تحقق 
بودجه اجرایی شود. امسال ترمیم حقوق 
لحاظ شــد و هم حقوق شــرکتی ها را به 
حقوق وزارت کاری رساندیم و هم سعی 

کردیم در حوزه هزینه ها از ظرفیت 
بودجه غیرنقد، برات کارت و... 

استفاده کنیم. 

پیگیری 
مطالبات از دولت 

برخی موضوعات تکلیف دولت اســت 
و به زودی گزارشــی از پیگیری هایی که 
شــهرداری تهران از دولت داشته به دفتر 
رئیس شورا ارسال می شود. از همه اعضای 

شورا هم درخواست داریم که ما را در 
تحقق مطالبات شــهرداری از 

دولت یاری کنند. 

تخصیص بودجه برای اتوبوس و مترو تخصیص بودجه برای اتوبوس و مترو 
مجموع پرداختی های مــا به معاونت ها 
نسبت به تخصیص بودجه کاملا روشن 
است. معاونت حمل ونقل درخصوص 
اتوبوس ها ۱۰۰درصد بودجه را دریافت 
کرده است. به دلیل تمرکز روی خرید 
اتوبوس، در حوزه بازسازی اتوبوس ها 

عقب ماندگی داریم. 

تأمین قطعات برای مترو تأمین قطعات برای مترو 
درباره مترو هفته آینده تصمیم گیری 
خواهد شد تا هزارمیلیارد تومان در 
قالب نقدی، برات کارت و ملک برای 
انعقاد قرارداد با موضوع خرید قطعات 
پرداخت شود. جبران کمبودها در 
این ناوگان اولویــت دارد و آن را 

پیگیری می کنیم. 

مقصر کیست؟
مهدی بابایی، رئیس کمیته ایمنی 
شورا هم دلخور از وضعیت ناوگان 
اتوبوسرانی تهران از واردنشدن 
اتوبوس های خریداری شــده به 
ناوگان صحبت کرد و با تاکید بر 
پرسش »چه کسی مقصر است؟«، 
گفت که چه کسانی اجازه واردات 
اتوبوس های برقی را نمی دهند و در 

این مورد سنگ اندازی می کنند؟ 

با 

در متـرومتـرودیدهشوید
تبلیغات محیطی ایستگاه های مترو

تبلیغات بدنه قطار
تبلیغات درون واگن ها
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حصارکشی بوســتان ها یک بار دیگر موضوع حمله به مدیریت شهری شده است. 
پیش از این شایعاتی درباره قطع درختان و تخریب بوستان ها مطرح شده بود که 
همگی از اساس کذب درآمد. دراین باره به تازگی موضوع حصارکشی در بوستان 
کوثر منطقه۱۲ مطرح شــده و در فضای مجازی اینطور آمده:  داستان دنباله دار 
حصارکشی و بعد از صآن ساخت و ساز در بوستان ها رنگ و بوی دیگری به خود گرفته 
و  مدیران زاکانی در هر بوســتانی که بخواهند اول حصارکشی و بعد ساخت و ساز 
می کنند! تصویر مورد اشاره متعلق به بوستان کوثر در خیابان ری است که از مدتی 
پیش، فضای شهربازی بوده است. اخیرا دور آن حصار کشیده شده؛ اما مشخص 
نیست پشت آن چه خبر است. پارک کوثر یکی از پارک های قدیمی تهران است 
که ماشــین دودی معروف تهران نیز در آن نگهداری می شود و چندسالی بود که 

برای کودکان عمدتا محروم این محله یک شهربازی کوچک راه اندازی شده بود. 

اما اصل ماجرا چیست؟ 
 شهرداری منطقه۱۲ دراین باره به همشهری اعلام کرده که نه فقط در مورد بوستان 
کوثر که حساســیت در این منطقه در تمام موارد وجود دارد. درباره حصارکشی 
بوستان مذکور باید اعلام شود که با توجه به محدودیت فراوان توسعه سرانه فضای 
سبز و لزوم حفظ وضع موجود، تدابیر لازم با پیوست طرح مطالعاتی انجام می شود. 
ساخت زمین مدنظر برای ساخت ســوله مدیریت بحران در محله کم برخوردار 
کوثر به دلیل اهمیت وجود سوله های بحران در هنگام وقوع حوادث احتمالی در 
شهر، بعد از یک دهه آغاز شد. این سوله با مساحت ۹۰۰مترمربع در حال ساخت 

است که هم اکنون به مرحله اتمام اسکلت بندی فلزی رسیده و از بخش هایی چون 
سوله، انبار، ساختمان اداری، انبار ادوات و سرویس بهداشتی برخوردار خواهد بود. 
این موضوع در رسانه های خبری مهم اطلاع رسانی شده بود که بار دیگر با کمک 
این رسانه که ارتباط مستقیم با شهروندان دلسوز و پیگیر تهران را برعهده دارد، 

بازنشر شد.

 تلاش برای افزایش رضایت مردم
 از بازارهای تره بار 

شاید برای شــما هم پیش آمده که هنگام خرید از بازارهای 
میوه  و  تره بار از برخــورد غرفه داران یا کم و کیف محصولات 
عرضه شده گلایه مند باشــید. یکی از راه های ثبت شکایت، 
پیشنهاد و انتقاد درباره عملکرد بازارهای میوه  و تره بار هم 
مثل سایر سازمان ها و ارگان های مربوط به شهرداری تماس 
با سامانه ۱۳۷ است. مدیران و بازرسان سازمان میوه و تره بار 
تهران با بررســی این نظرات تلاش می کنند عملکرد حوزه 
زیرمجموعه شان را بهبود بخشــند و رضایت شهروندان را 
به دست آورند. به نظر می رسد این تلاش ها بی ثمر نبوده چرا که 
در تازه ترین بررسی های پیام های۱۳۷ آمارها حکایت از افزایش 

میزان خرید و رضایتمندی مشتریان از این مجموعه دارد.

گلایه مردم را پیگیری می کنیم
محمدمهدی دانشجو، مدیر بازرسی سازمان 
مدیریت میادین میــوه و تره بار:پرتکرارترین 
پیام هــای انتقــادی در زمینه ۲آیتم اصــلاح رفتار 
نامناســب با مشــتریان و کیفیت محصولات بوده و 
پیگیری های لازم بــرای برخورد بــا عوامل ذیربط 
در دستور کار بازرســی ســازمان مدیریت میادین 
میوه وتره بار قرار گرفته است. همواره در راستای تمرکز 
بر اقدامات پیشگیرانه در زمینه نحوه برخورد و افزایش 
خدمات رسانی مطلوب به شهروندان تا حصول نتیجه و 

کاهش پیام های گلایه مندی تلاش می کنیم.

1352
 پیام  انتقادی در 

سامانه13۷ پلاس در 
۶ ماه ابتدای امسال 

ثبت شده است.

22درصد
 پیام های انتقادی ثبت شده در 
۶ ماه ابتدای سال1۴۰3 نسبت 
به مدت مشابه سال گذشته 

کاهش یافته است.

مقایسه میزان 
محصولات 
 عرضه شده 
در تره بارها 

میزان محصولات عرضه شده 
در ۶ماه ابتدای سال ۱۴۰۲

میزان محصولات عرضه شده 
در ۶ماه ابتدای سال ۱۴۰۳

37۴
هزار تن

۴09
هزار تن

1رفتار نامناسب با مشتریان 
2کیفیت محصولات 

موضوع بیشترین 
پیام های انتقادی 
به سامانه ۱۳۷

پشت حصارهای بوستان کوثر چه خبر است؟ 

تسریع  در آزادسازی املاک معارض طرح 
محمدرضا پوریافر، شهردار منطقه5: اکوپارک 
فرحزاد یک طرح گردشگری و تفریحی فرامنطقه ای 
است که شهردار تهران مســتقیما بر آن نظارت دارد. 
طرح تملک روددره فرحزاد براســاس مصوبه شورای 
تامین استانداری تهران به عنوان طرح فرامنطقه ای از 
سال۱۳۹۳ در دستور کار قرار گرفت و با پیگیری های 
مســتمری که انجام شد، پس از ۱۰ســال، معارض 
غیرمجاز پروژه اکوپارک که در منطقه۵ واقع شــده 
بود، آزادســازی شــد. با تملک اکثر معارضان پروژه 
تنها ۴۵معارض باقی مانده که از این تعداد، ۵ملک در 
اولویت قرار داشتند. از میان آنها ۳ملک تملک شده و 
در حال تخریب است و ۲ملک دیگر در دست اقدام قرار 

دارد و به زودی تملک آنها نیز به پایان خواهد رسید.

برنامه فاز دوم پروژه
 محدوده اجرایی: از پل 

خوشمرام به سمت 
کوهستان، 1۰3هکتار

  توسعه جاده کوهنوردی 
از پل خوشمرام تا 

کوهستان

برنامه فاز سوم پروژه 
محدوده اجرایی: از پل 

 آبشار تا بزرگراه
 هاشمی رفسنجانی

  ایجاد مجموعه تفریحی 
و گردشگری متصل به 

بوستان نهج البلاغه

زینب زینال زادهگزارش
روزنامه نگار

از توقف ساخت برج دانشگاه 
تهران تا جمع آوری معتادان 

مهدی چمران، رئیس پارلمان شهری پیش از شروع 
دویست وهفتادوپنجمین جلسه در جمع خبرنگاران 
حاضر شد و از توقف ساخت برج های بلندمرتبه توسط 
دانشگاه تهران خبر داد و گفت: با توجه به اینکه مجوز 
ساخت برای این برج ها از ســوی شهرداری تهران 
صادر نشده، بعد از گودبرداری کار متوقف شده است. 
دانشــگاه تهران قصد دارد در مجاورت ساختمان 
ایستگاه هواشناســی خوابگاه ۲5طبقه بسازد که با 
دستور شهرداری کار متوقف شد. خبرنگاران سؤالات 
دیگری هم مطرح کردند که رئیس شورای شهر تهران 

به آنها پاسخ داد. 

 طرح سؤال از شهردار تهران: با توجه به شرایط کشور و 
مشکلات اخیر، با هماهنگی دوستان این موضوع به تعویق 
افتاده است. هفته آینده بررســی می کنیم و اگر شرایط 

مناسب بود، موضوع سؤال از شهردار مطرح می شود. 
 هفت ساله شدن شورا: لایحه ای از سوی شورای عالی 
استان ها به صورت یک فوریت به مجلس ارسال شده؛ اما 
هنوز اعلام وصول نشده اســت. این موضوع به تصمیم 

نمایندگان مجلس بستگی دارد. 
  جمع آوری معتادان از روددره فرحزاد: ممکن است 
معتادان به ایــن نقطه بازگردند؛ بنابراین لازم اســت 
پلیس نظارت مداوم داشته باشد و مانع ورود و تجمع 

معتادان در این منطقه تفریحی شود.

 رئیس شورای شهر
  در جمع خبرنگاران 

چه گفت؟ 

درصد تکلیفی بودجه در 6 ماهه نخست 
سال برای اولین بار محقق شد. 50

درصد بودجه تخصیصی اتوبوسرانی
100 به معاونت حمل ونقل داده شده است. 

۷۶هزار و ۹32میلیارد تومان بودجه
 باید در ۶ ماه اول سال محقق می شد. 

 دستگاه اتوبوس تا ابتدای 900
سال1404 توسط شرکت های 

خودروسازی داخلی تأمین می شود. 

میلیارد تومان برای خرید قطعات 
مترو پرداخت می شود.  1000


